
 
 

 

 

Schriftelijke vragen d.d. 29 februari – Veiligheidsregio Brabant Noord en PTTS 

Op 11 februari vond een uitzending plaats van het onderzoeksprogramma Zembla. Het onderwerp 
was het optreden van PTSS bij de brandweer en de wijze waarop de werkgever met de klachten van 
brandweerpersoneel omgaat.  

PTSS is als beroepsziekte erkend bij Defensie, de politie en de verschillende ambulancediensten. Naar 
aanleiding van vragen van Zembla bleken drie Veiligheidsregio’s van oordeel te zijn dat PTSS een 
beroepsziekte is. De Veiligheidsregio Brabant Noord bleek niet bij de drie te zitten. 

1. Is het college bekend met de uitzending? 
2. Is het juist dat de Veiligheidsregio Brabant Noord van opvatting is dat PTSS niet als beroepsziekte 

moet worden erkend en zo ja, wat is daarvoor de reden van de Veiligheidsregio? 
3. Wat is het oordeel van het college over de opvattingen  van de Veiligheidsregio Brabant Noord 

over de ernst van de PTSS-problematiek?  
4. Is het college van oordeel dat de PTSS-problematiek ook bij de brandweer dient te worden 

opgevat als beroepsziekte en wat is de motivatie van dat oordeel? 
5. Is het college bereid de vraag of PTSS als beroepsziekte moet worden erkend in het bestuur van 

de regio aan de orde te stellen? Zo nee, waarom niet? 
6. Indien vraag 5 positief wordt beantwoord verzoeken we het college de uitkomst van die discussie 

aan de raad mede te delen. 

 
Met vriendelijke groet, 
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